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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2016/17:388 Försvårande av drönarfotografering för byggbranschen

Nyligen kom en dom i Högsta förvaltningsdomstolen om så kallade drönare 
och drönarfotografering. Domen innebär i korthet att drönare numera ska lyda 
under samma lagar som övervakningskameror och att det därmed kommer att 
krävas tillstånd för att få använda drönare.

En bransch som drabbas extra hårt av domen är byggbranschen som fram till nu 
har använt kameraförsedda drönare flitigt. Drönarna är nämligen till stor 
användning vid bostadsbyggen och har underlättat arbetet med att inspektera 
hus samt vid olika typer av mätningar och visualiseringar.

Att drönare numera ska likställas med övervakningskameror och lyda under 
kameraövervakningslagen drabbar alltså branschen hårt – en bransch som just 
nu jobbar för högtryck för att få fram fler bostäder och bygga bort 
bostadsbristen.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag därför fråga justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson:

 

Kommer ministern att vidta några åtgärder med anledning av domen och i så 
fall vilka?

………………………………………

Ewa Thalén Finné (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-11-29
Besvaras senast
2016-12-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


